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Rada Miejska w Augustowie 

 

Protokół nr XXXV/2021 

z obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się za pomocą 

Środków komunikacji elektronicznej, w systemie zdalnym, 

w dniu 10 czerwca 2021 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków, co stanowi o prawomocności obrad. 

 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Tomasz Dobkowski 

6. Alicja Dobrowolska 

7. Rafał Harasim 

8. Marcin Kleczkowski 

9. Tomasz Miklas 

10. Agnieszka Mroziewska 

11. Dariusz Ostapowicz 

12. Izabela Agnieszka Piasecka 

13. Katarzyna Raczkowska 

14. Jolanta Oneta Roszkowska 

15. Adam Sieńko 

16. Aleksandra Maria Sigillewska 

17. Mieczysław Szczerbakow 

18. Marek Sznejder 

19. Magdalena Śleszyńska 

20. Krystyna Wilczewska 

21. Mirosław Zawadzki 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa 

- Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza 

- Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta 

- Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta 

- Beata Kornelius – Radca Prawny 

- Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Augustowie 

- Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie 

 

 

 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 10 czerwca 2021 o godz. 09:00, 

a zakończono o godz. 21:14 tego samego dnia. 
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Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Omówienie Raportu o stanie Gminy Miasta Augustów za 2020 rok. 

6. Debata nad Raportem o stanie Gminy Miasta Augustów za 2020 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Augustowa 

wotum zaufania. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie absolutorium za 2020 rok Burmistrzowi 

Miasta Augustowa: 

a) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną uchwały w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Miasta Augustowa za 2020 rok, 

b) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Augustowa za 2020 rok. 

10. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2020 rok. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) określenia wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego, 

b) zmiany uchwały Nr XXVII/299/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 października 

2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Miasta Augustów, 

c) zmiany uchwały Nr XXVII/300/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 października 

2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

d) zmiany uchwały Nr XXVIII/308/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 3 grudnia 2020 

roku w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania, rozkładania na raty, 

niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Gminie Miasto Augustów lub jej jednostkom organizacyjnym, 

e) zmian budżetu miasta na 2021 rok, 

f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2034, 

g) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi radnego 

Rady Miejskiej w Augustowie na uchwałę Nr XXXIII/372/2021 Rady Miejskiej w Augustowie 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego z powodu 

naruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z prowadzeniem działalności 

gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy oraz udzielenia odpowiedzi na 

skargę, 

h) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi radnej Rady 

Miejskiej w Augustowie na uchwałę Nr XXXIII/373/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

29 kwietnia 2021 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej z powodu naruszenia 

ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z prowadzeniem działalności gospodarczej z 

wykorzystaniem mienia komunalnego gminy oraz udzielenia odpowiedzi na skargę, 

i) przyjęcia apelu w przedmiocie wezwania do zaprzestania wycinki starodrzewu i tworzenia 

zrębów zupełnych na terenie Gminy Miasta Augustów 

12. Wolne wnioski oraz omówienie interpelacji i zapytań radnych. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

 

 



S t r o n a  | 3 

 

Ad. pkt 1. 

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia obrad /0:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XXXV sesji 

Rady miejskiej w Augustowie. Powitała wszystkich obecnych na sesji. Poinformowała, że na 

podstawie art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych sesja odbędzie się w trybie zdalnym 

przy wykorzystaniu środków komunikacji elektronicznej. Przystąpiła do sprawdzenia listy 

obecności i sprawdzenia kworum. Poprosiła o zgłaszanie się oraz przyciśnięcie przycisku 

„kworum” w systemie e-Sesja /0:00/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /1:30 – 4:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że po 

sprawdzeniu listy obecności w obradach bierze udział 19 radnych. Stwierdziła, że obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady rady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty /4:20/. 

 

Ad. pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego przedstawieniu porządku obrad /4:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że porządek 

obrad otrzymali Państwo w systemie eSesja /zał. nr 1/ wraz z projektami uchwał i innymi 

materiałami niezbędnymi do realizacji porządku. Zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku 

obrad /4:51/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna zawnioskowała o wprowadzenie do porządku 

obrad dwóch uchwał. Odczytała pismo Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Augustowie /zał. nr 2/ /5:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy Pani Radna wnosi 

projekt poparty podpisami /12:29/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna poinformowała, że wnosi o zmianę do 

funkcjonującej uchwały /13:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała o obowiązku 

zachowania inicjatywy uchwałodawczej /13:15/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /13:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /13:28/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /13:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /15:56/. 
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Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /16:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /17:30/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /17:32/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna złożyła drugi wniosek o zmianę uchwały Nr 

XXX/329/2021 z 2 stycznia w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości /18:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:13/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /20:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /21:11/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /21:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /22:16/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /22:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /23:20/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna poinformowała, że przygotuje stosowny projekt 

uchwały /23:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /24:24/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /24:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /24:42/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna złożyła wniosek grupy radnych o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia apelu o zaprzestanie wycinki 

starodrzewu i tworzenia zrębów zupełnych na terenie Gminy Miasta Augustów /zał. nr 3/ 

/24:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /25:44/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /25:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /26:02/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna przedstawiła projekt uchwały /26:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /27:54/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /28:02/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /29:08/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /30:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /30:33/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /30:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /30:41/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /31:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum /31:27/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /32:01 – 32:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

wniosek grupy radnych do porządku obrad /32:40/. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku grupy Radnych o wprowadzenie do porządku obrad XXXV 

sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie przyjęcia apelu w przedmiocie 

wezwania do zaprzestania wycinki starodrzewu i tworzenia zrębów zupełnych na terenie 

Gminy Miasta Augustów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena 

Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

podjęty i do porządku obrad zostanie wprowadzony punkt 11i) rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia apelu w przedmiocie wezwania do zaprzestania wycinki starodrzewu  

i tworzenia zrębów zupełnych na terenie Gminy Miasta Augustów. Poddała pod głosowanie 

cały porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą /33:58/. 

 

Głosowano w sprawie: Przedstawienie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Marek 

Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra 

Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad 

został przyjęty /34:56/. 

 

Ad. pkt 3. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza Miasta od 

przedstawienia ostatniego sprawozdania /35:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, ze obecnie 

Rada przejdzie do punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza Miasta od 

przedstawienia ostatniego sprawozdania. Przekazała głos Panu Burmistrzowi /35:10/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przedstawił sprawozdanie z działalności 

Burmistrza Miasta /35:24/. 

 

Ad. pkt 4. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /51:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych. 

Poinformowała, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym interpelacje  

i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który przekazuje je niezwłocznie 

burmistrzowi /51:23/. 

 

Interpelacje i zapytania złożyli: 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /52:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:43/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /57:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /59:47/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Radna /59:55/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:23/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:00:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:20/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /1:01:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:36/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /1:06:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:10:08/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /1:10:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:11:22/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /1:11:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:14:10/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:14:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:14:30/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /1:14:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:15:18/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /1:15:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:16:48/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /1:16:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:59/. 

 

Ad. pkt 5. 

Omówienie Raportu o stanie Gminy Miasta Augustów za 2020 rok. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego omówieniu Raportu o stanie Gminy Miasta Augustów 

za 2020 rok /1:18:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

obecnie przejdzie do punktu poświęconego omówieniu Raportu o stanie Gminy Miasta 

Augustów za 2020 rok. Poinformowała, że zgodnie ze statutem otrzymali Państwo Raport o 

stanie miasta za rok ubiegły na 14 dni przed terminem sesji. Raport był przedmiotem obrad 

wspólnego posiedzenia komisji rady. Poprosiła Pana Burmistrza o omówienie Raportu  

/1:17:59/. 
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Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przedstawił, w formie prezentacji 

multimedialnej, Raport o stanie Gminy Miasta Augustów za 2020 rok /zał. nr 4/, omówił 

sytuację finansową miasta związaną ściśle ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 

2020. Zakomunikował, że Regionalna Izba Obrachunkowa uchwałą Nr RIO.II-00321-76/2021 

z 14 kwietnia 2021  r. pozytywnie zaopiniowała przedłożone sprawozdanie z wykonania 

budżetu za 2020 rok. Wniósł o rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Miasta Augustów za rok 

2020 oraz o zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za rok 2020 /1:18:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że przed debatą 

nad Raportem ogłasza dziesięciominutową przerwę w obradach. /2:28:13/. 

 

/Przerwa /2:28:22 - 2:39:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Przystąpiła do sprawdzenia kworum /2:39:30/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /2:39:48 – 2:40:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

miejska dysponuje kworum /2:40:32/. 

 

Ad. pkt 6. 

Debata nad Raportem o stanie Gminy Miasta Augustów za 2020 rok. 

Debata nad Raportem o stanie Gminy Miasta Augustów za 2020 rok /2:40:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przystąpi do debaty nad Raportem o stanie Gminy Miasta Augustów za 2020 rok. 

Dokument był wstępnie procedowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. Ogłoszenie 

o możliwości zabrania głosu przez mieszkańców było zamieszczone na stronie internetowej 

Urzędu Miejskiego oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. Raport został opublikowany na 

stronie internetowej Urzędu a także w Biuletynie Informacji Publicznej. Wpłynęły dwa 

zgłoszenia od mieszkańców /zał. nr 5 i 6/. Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinowi 

Kleczkowskiemu /2:40:36/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:42:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:58:54/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /2:59:26/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:04:39/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:04:44/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:04:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:04:50/. 
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Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:05:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:05:08/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:05:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:09:11/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:10:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:26/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:10:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej odebrała głos Panu Radnemu 

Marcinowi Kleczkowskiemu /3:11:29/. 

 

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:11:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:58/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:12:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:10/. 

 

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:12:17/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:12:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie  

w protokole, że Pan Radny Marcin Kleczkowski zabiera głos bez udzielenie go przez 

Przewodniczącą /3:12:29/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:12:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:53/. 

 

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:12:57/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:13:37/. 

 

Pan Filip Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:13:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła pół godziny przerwy 

w obradach /3:14:03/. 

 

/Przerwa /3:14:46 – 3:46:00/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Przystąpiła do sprawdzenia kworum /3:46:00/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /3:46:11 – 3:46:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada dysponuje 

odpowiednim kworum /3:46:31/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:46:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:46:51/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /3:46:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:50:00/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:50:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:54:13/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:54:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:58:54/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /3:59:03/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:02:15/.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:02:18/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:02:20/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Radna /4:02:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:02:52/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:03:00/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Radna /4:05:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:05:54/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:06:52/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Radna /4:15:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:15:48/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Radna /4:16:29/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:16:31/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:17:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:19:34/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:19:39/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:12:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:22:42/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:23:29/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /4:23:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie  

w protokole, że Pan Radny Tomasz Miklas zabiera głos bez zgody przewodniczącego /4:24:04/. 

 

Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny /4:24:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:27:07/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /4:27:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:31:23/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /4:31:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:33:57/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /4:34:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:55:29/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /4:55:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:59:54/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /5:00:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:18:13/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:18:52/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /5:23:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:24:22/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:25:10/. 
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Pan Tomasz Miklas – Radny /5:25:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:26:01/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny złożył wniosek formalny o nie zamykanie listy mówców 

/5:26:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:26:47/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny poinformował, że jeżeli Przewodniczące nie zamknie listy 

mówców, to jego wniosek nie musi być głosowany /5:27:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:27:30/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /5:27:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:43:33/. 

 

Pan Bartosz Buczyński – Prezes Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. 

/5:43:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:44:00/. 

 

Pan Bartosz Buczyński – Prezes Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. 

/5:44:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała prowadzenie obrad 

Pani Wiceprzewodniczącej Katarzynie Raczkowskiej /5:48:02/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /5:48:05/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny złożył wniosek formalny o nie zamykanie listy mówców 

/5:49:25/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /5:50:45/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny wycofał swój wniosek formalny /5:50:55/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Radna /5:53:48/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:53:50/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /5:53:55/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:53:58/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Radna /5:54:00/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:54:05/. 
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Pani Krystyna Wilczewska – Radna /5:54:21/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:54:23/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /5:54:26/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /5:54:33/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /5:58:05/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /5:59:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:05:55/. 

 

Pan Robert Taraszkiewicz – Mieszkaniec zgłoszony do debaty /6:06:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:06:49/. 

 

Pan Robert Taraszkiewicz – Mieszkaniec zgłoszony do debaty /6:06:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:08:26/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Radna /6:09:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:09:15/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk - Burmistrz Miasta /6:09:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:38:14/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /6:38:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:41:32/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /6:41:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:42:03/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /6:42:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:47:43/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /6:47:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:52:26/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /6:52:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:56:23/. 



S t r o n a  | 14 

 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /6:56:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:01:23/. 

 

Pan Bartosz Buczyński – Prezes Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. 
/7:01:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:02:30/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /7:04:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:07:08/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /7:07:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:08:09/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /7:08:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:08:21/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /7:08:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:11:39/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /7:11:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:15:26/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /7:15:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:20:23/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /7:21:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:26:15/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /7:26:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:31:11/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radna /7:31:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:32:02/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /7:32:13/. 

 

Ad. pkt 7. 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Augustowa 

wotum zaufania. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Augustowa wotum zaufania /7:32:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

udzielenie Burmistrzowi Miasta Augustowa wotum zaufania. Poinformowała, że zgodnie z art. 

28aa ust. 9 ustawy o samorządzie gminnym „po zakończeniu debaty nad raportem rada gminy 

przeprowadza głosowanie nad udzieleniem burmistrzowi wotum zaufania”. Przystąpiła do 

sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum”  

w systemie eSesja /7:32:46/. 

 

/Sprawdzenie listy obecności /7:33:32 – 7:33/58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /7:33:58/. 

 

Głosowano w sprawie: udzielenia Burmistrzowi Miasta Augustowa wotum zaufania. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Mroziewska 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr 

XXXV/374/2021 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Augustowa wotum zaufania 

została podjęta /7:34:36/. 

/Uchwała Nr XXXV/374/2021 – stanowi załącznik nr  do niniejszego protokołu/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta podziękował za udzielenie wotum zaufania 

/7:34:49/. 

 

Ad. pkt 8. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2020 rok /7:34:53/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2020 rok. Poinformowała, że skład orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku uchwałą Nr RIO.II-00321-76/2021 z dnia 14 kwietnia 2021 r. 

w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Augustowa 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 rok /zał. nr 8/ zaopiniował pozytywnie 

przedłożone przez Burmistrza Miasta Augustowa sprawozdanie z wykonania budżetu za 2020 

rok, przedłożone Zarządzeniem Nr 91/2021 z dnia 31 marca 2021 roku. Poprosiła o zabranie 

głosu Panią Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej i przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej  

o wykonaniu budżetu Gminy Miasta Augustów za 2020 rok oraz przedstawienie wniosku  

o udzielenie Burmistrzowi Miasta Augustowa absolutorium za 2020 rok /7:34:53/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła opinię 

Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Gminy Miasta Augustów za 2020 rok oraz wniosek 

o udzielenie Burmistrzowi Miasta Augustowa absolutorium za 2020 rok /zał. nr 9/ /7:37:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Radnej 

Aleksandrze Marii Sigillewskiej /7:37:49/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /7:38:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:38:58/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /7:39:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:39:06/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej /7:39:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:39:33/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /7:39:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:40:30/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /7:41:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:42:54/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /7:42:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:45:30/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /7:45:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:48:44/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /7:49:05/. 



S t r o n a  | 17 

 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:49:08/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /7:49:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:49:42/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /7:49:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:49:53/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /7:50:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:50:58/. 

 

Pan Tomasz Miklas - Radny /7:51:20/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /7:51:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:51:58/. 

 

Pan Tomasz Miklas - Radny /7:51:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja 

/7:52:01/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /7:52:15 – 7:52:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Miasta Augustów wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok /7:52:34/. 

 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Miasta Augustów 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (1) 
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Rafał Harasim 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr 

XXXV/375/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Miasta 

Augustów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok została podjęta /7:53:58/. 

/Uchwała Nr XXXV/375/2021 – stanowi załączniki nr 10 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 9. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie absolutorium za 2020 rok 

Burmistrzowi Miasta Augustowa: 

a) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną uchwały w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Miasta Augustowa za 2020 rok. 

b) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Augustowa za 2020 

rok. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie w sprawie 

absolutorium za 2020 rok Burmistrzowi Miasta Augustowa: 

a) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną uchwały w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Miasta Augustowa za 2020 rok, 

b) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Augustowa za 2020 rok. 

/7:54:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

absolutorium za 2020 rok Burmistrzowi Miasta Augustowa. Poinformowała, że skład 

orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku uchwałą Nr RIO.II-00322-

58/2021 z dnia 1 czerwca 2021 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję 

Rewizyjną Rady Miejskiej w Augustowe wniosku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta 

absolutorium za 2020 rok /zał. nr 11/ stwierdził, że wniosek Komisji Rewizyjnej spełnia 

wymogi określone w ustawie o samorządzie gminnym i w ustawie o finansach publicznych,  

a w szczególności dotyczy wykonania budżetu, a skład Komisji jest zgodny z wymogami 

ustawy o samorządzie gminnym. Zapytała, czy są pytania do ww. projektu. Zgłoszeń nie było, 

więc przystąpiła do sprawdzenia kworum /7:54:17/. 

 

Sprawdzanie listy obecności /7:55:58 – 7:56:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /7:56:19/. 

 

Głosowano w sprawie: absolutorium za 2020 rok Burmistrzowi Miasta Augustowa. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 
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PRZECIW (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr 

XXXV/376/2021 w sprawie absolutorium za 2020 rok Burmistrzowi Miasta Augustowa została 

podjęta /7:57:13/. 

/Uchwała Nr XXXV/376/2021 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad pkt 10. 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2020 rok. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej za 2020 rok /7:57:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przejdzie do punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej za 2020 rok. Ogłosiła 10 minut przerwy/7:57:28/. 

 

/Przerwa /7:57:38 – 8:08:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Przystąpiła do sprawdzenia kworum /8:08:33/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /8:08:47 – 8:09:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Panią Kierownik 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej o przedstawienie sprawozdania /8:09:36/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
przedstawiła sprawozdanie /zał. nr 13/ /8:10:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy Państwo Radni 

maja pytania do sprawozdania. Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu  

/8:12:31/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /8:12:52/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
/8:13:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:14:04/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /8:14:09/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
/8:15:18/. 
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Pan Marcin Kleczkowski – Radny /8:17:48/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
/8:17:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:18:17/. 

 

Pani Barbara Cituk – Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
/8:18:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:19:20/. 

 

Ad. pkt 11a. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku i deklaracji  

o przyznanie dodatku mieszkaniowego. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie określenia 

wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego /8:19:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przedzie do punku poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

określenia wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego. Poinformowała, 

że projekt był przedmiotem obrad Komisji Społeczno – Oświatowej. Poprosiła 

Przewodniczącego o przedstawienie opinii Komisji /8:19:31/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno – Oświatowej 

poinformował, że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na 

posiedzeniu w dniu 7 czerwca 2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie określenia 

wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego. Po analizie 

przedstawionego dokumentu Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 15 

głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /8:20:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do ww. 

projektu. Zgłoszeń nie było. Przystąpiła do sprawdzenia kworum /8:20:31/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /8:20:45 – 8:21:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /8:21:19/. 

 

Głosowano w sprawie: określenia wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka 
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Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna 

Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Leszek Stanisław Cieślik 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr 

XXXV/377/2021 z sprawie określenia wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego została podjęta /8:22:02/. 

/Uchwała Nr XXXV/377/2021 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 11b. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/299/2020 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 29 października 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXVII/299/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 października 2020 r.  

w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta 

Augustów /8:22:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

miejska obecnie przystąpi do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXVII/299/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 października 

2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Miasta Augustów. Poinformowała, że projekt był przedmiotem obrad Komisji Społeczno-

Oświatowej i poprosiła Pana Przewodniczącego Komisji Społeczno-Oświatowej  

o przedstawienie opinii Komisji /8:22:13/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu  

7 czerwca 2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXVII/299/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 października 2020 r. w sprawie 

przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów. Po 

analizie przedstawionego dokumentu Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały 12 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się 

/8:22:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do tego 

projektu /8:23:36/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /8:23:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:27:02/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /8:27:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:30:35/. 
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Pan Marcin Kleczkowski – Radny /8:30:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:33:45/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /8:34:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:34:38/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /8:34:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:34:51/. 

 

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Spółki „NECKO” Sp. z o.o. /8:35:01/. 

 

Pan Tadeusz Jaworski /8:49:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:49:36/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Radny /8:49:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:51:13/. 

 

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Spółki „NECKO” Sp. z o.o. /8:51:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:53:15/. 

 

Pan Tadeusz Jaworski /8:53:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:53:36/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /8:53:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:53:51/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /8:54:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:54:20/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /8:54:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:56:20/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /8:56:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:58:50/. 

 

Pan Tadeusz Jaworski /9:01:04/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie  

w protokole, że publiczność zakłóca obrady. Jest to trzecie upomnienie /9:01:07/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /9:01:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:01:25/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /9:01:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:01:39/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /9:02:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:04:37/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /9:04:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:07:18/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /9:08:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:12:15/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska – Radna /9:12:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:12:34/. 

 

Pan Ariusz Ostapowicz – Radny /9:12:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:13:26/. 

 

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Spółki „NECKO” Sp. z o.o. /9:13:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:14:07/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /9:14:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:18:31/. 

 

Pan Mirosław Chudecki – Radny /9:18:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:19:35/. 

 

Pan Krzysztof Poskrobko – Prezes Spółki „NECKO” Sp. z o.o. /9:20:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:21:45/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /9:22:07/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /9:22:15/. 
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Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /9:22:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:22:28/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /9:22:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:23:24/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /9:23:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:23:48/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /9:23:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja 

/9:24:10/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /9:24:35 – 9:25:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /9:25:00/. 

 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XXVII/299/2020 Rady Miejskiej w Augustowie  

z dnia 29 października 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krystyna Wilczewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Miklas 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr 

XXXV/378/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/299/2020 Rady Miejskiej  

w Augustowie z dnia 29 października 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów została podjęta /9:26:00/. 
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/Uchwała Nr XXXV/378/2021 – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad pkt 11c 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/300/2020 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 29 października 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXVII/300/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 października 2020 r.  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów /9:26:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXVII/300/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 października 

2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Poinformowała, że projektu uchwały był przedmiotem obrad Komisji Społeczno-Oświatowej. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii Komisji /9:26:10/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, 

że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu  

7 czerwca 2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXVII/300/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 października 2020 r. w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. Po analizie 

przedstawionego dokumentu Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały  

12 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /9:26:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do 

projektu uchwały. Udzieliła głosu Pani Radnej Izabeli Piaseckiej /9:27:40/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna /9:27:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:28:05/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /9:28:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:29:01/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /9:29:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:30:33/. 

 

Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny /9:30:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:32:39/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /9:34:10/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:35:30/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /9:35:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:37:05/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /9:37:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:39:55/. 

 

Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny /9:39:59/. 

 

Pan Marek Sznejder – Radny /9:40:01/. 

 

Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny /9:41:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:41:39/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Radny /9:41:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:44:32/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /9:44:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:46:54/. 

 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Radna /9:47:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej, Pan Marcin Kleczkowski -  

Radny, Pan Tomasz Miklas – Radny /9:48:34/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /9:49:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:49:38/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /9:49:40/. 

 

Pani Sylwia Bielawska – Radna /9:49:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej, Pan Tomasz Miklas Radny  
/9:49:49/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /9:50:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:57:16/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /9:57:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:58:50/. 
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Pan Tomasz Miklas – Radny /9:58:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja 

/9:58:57/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /9:59:03 – 9:59:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie /9:59:14/. 

 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XXVII/300/2020 Rady Miejskiej w Augustowie  

z dnia 29 października 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krystyna Wilczewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Harasim 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr 

XXXV/379/20214 w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/300/2020 Rady Miejskiej  

w Augustowie z dnia 29 października 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów została podjęta /10:00:24/. 

/Uchwała Nr XXXV/379/2021 – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 11d. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/308/2020 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 3 grudnia 2020 roku w sprawie określenia zasad, sposobu 

i trybu umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności 

pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Miasto 

Augustów lub jej jednostkom organizacyjnym. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXVIII/308/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 3 grudnia 2020 roku  

w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania, rozkładania na raty, 
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niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Gminie Miasto Augustów lub jej jednostkom organizacyjnym /10:00:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXVIII/308/2020 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 3 grudnia 2020 

roku w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania, rozkładania na raty, 

niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Gminie Miasto Augustów lub jej jednostkom organizacyjnym. Poinformowała, że projekt 

uchwały był przedmiotem obrad Komisji do Spraw Budżetu. Poprosiła Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii Komisji /10:00:36/. 

 

Pan Emilian Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do Spraw Budżetu poinformował, że 

Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 8 czerwca 

2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/308/2020 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 3 grudnia 2020 roku w sprawie określenia zasad, sposobu 

i trybu umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Miasto Augustów lub jej 

jednostkom organizacyjnym. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 15 głosami za, przy braku 

głosów przeciwnych i przy braku głosach wstrzymujących się /10:01:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że nie ma 

zgłoszeń do dyskusji. Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych  

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /10:02:36/. 

 

Sprawdzanie listy obecności /10:02:49 – 10:03:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /10:03:09/. 

 

Pan Emilian Al-Khameri – Radny poprosił o reasumpcję głosowania, gdyż oddał głos 

niezgodnie ze swoją wolą /10:03:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła reasumpcję 

głosowania /10:03:58/. 

 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XXVIII/308/2020 Rady Miejskiej w Augustowie 

z dnia 3 grudnia 2020 roku w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania, 

rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Miasto Augustów lub jej jednostkom organizacyjnym 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Dariusz 

Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
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Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr 

XXXV/380/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/308/2020 Rady Miejskiej  

w Augustowie z dnia 3 grudnia 2020 roku w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, mających 

charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Miasto Augustów lub jej jednostkom 

organizacyjnym została podjęta /10:05:31/. 

/Uchwała Nr XXXV/380/2021 – stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 11e. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2021 rok. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu miasta na 2021 rok /10:05:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 

2021 rok. Poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji do spraw 

Budżetu i oprosiła Przewodniczącego o wyrażenie opinii Komisji /10:05:38/. 

 

Pan Emilian Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu poinformował, że 

Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 8 czerwca 

2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2021 rok. Po 

analizie przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw Budżetu pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały 10 głosami za, przy 4 głosach przeciwnych i przy 2 głosach 

wstrzymujących się /10:06:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania do 

powyższego projektu. Poprosiła Pana Skarbnika o przedstawienie projektu uchwały /10:06:25/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /10:06:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że nie ma 

zgłoszeń do dyskusji. Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych  

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /10:06:50/. 

 

Sprawdzanie listy obecności – 10:07:00 – 10:07:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /10:07:17/. 

 

Głosowano w sprawie: zmian budżetu miasta na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Miklas 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr 

XXXV/381/2021 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2021 została podjęta /10:07:40/. 

/Uchwała Nr XXXV/381/2021 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 11f 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2021-2034. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2034 /10:07:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2021-2034. 

Poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji do spraw Budżetu  

i oprosiła Przewodniczącego o wyrażenie opinii Komisji /10:07:55/. 

 

Pan Emilian Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu poinformował, że 

Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 8 czerwca 

2021 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2021-2034. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja do 

spraw Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 11 głosami za, przy  

3 głosach przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się /10:08:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:08:48/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pani Sylwia Bielawska – Radna /10:09:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:09:53/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /10:09:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:11:00/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /10:11:05/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /10:11:15/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:11:18/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /10:11:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:11:40/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /10:11:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:12:19/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /10:13:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:13:31/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /10:13:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja 

/10:14:25/. 

 

Sprawdzanie listy obecności /10:14:39 – 10:14:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /10:14:59/. 

 

Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 

2021-2034. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Miklas 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała nr 

XXXV/382/2021 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na 

lata 2021-2034 została podjęta /10:15:32/. 

/Uchwała nr XXXV/382/2021 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 
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Pan Tomasz Dobkowski – Radny stwierdził, że głos Radnej Izabeli Agnieszki Piaseckiej, jest 

niepodobny do jej głosu i nie ma jej na wizji /10:15:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Panią Radną Izabelę 

Piasecką  o włączenie kamerki /10:16:00/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /10:16:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:16:30/. 

 

Ad. pkt 11g 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Białymstoku skargi radnego Rady Miejskiej w Augustowie na 

uchwałę Nr XXXIII/372/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 kwietnia 2021 r.  

w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego z powodu naruszenia ustawowego 

zakazu łączenia mandatu radnego z prowadzeniem działalności gospodarczej  

z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy oraz udzielenia odpowiedzi na skargę. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przekazania 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi radnego Rady Miejskiej  

w Augustowie na uchwałę Nr XXXIII/372/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 kwietnia 

2021 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego z powodu naruszenia 

ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z prowadzeniem działalności gospodarczej  

z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy oraz udzielenia odpowiedzi na skargę /10:17:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska Przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi radnego Rady 

Miejskiej w Augustowie na uchwałę Nr XXXIII/372/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

29 kwietnia 2021 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego z powodu naruszenia 

ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z prowadzeniem działalności gospodarczej  

z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy oraz udzielenia odpowiedzi na skargę. Zapytała, 

czy są pytania do tego projektu uchwały. Udzieliła głosu Panu Radnemu Adamowi Sieńko  

/10:17:12/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /10:18:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:18:49/. 

 

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /10:19:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:20:59/. 

 

Pan Mirosław Zawadzki – Radny poinformował, że nadal ma wątpliwości co do głosu Radnej 

Piaseckiej w poprzednim głosowaniu. Poprosił o zweryfikowanie tej kwestii /10:21:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Panią Radną Izabelę 

Piasecką o pokazanie się na wizji /10:21:28/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna poinformowała, że jest połączona, ale w tej chwili 

może zgłaszać się tylko głosowo /10:21:37/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:21:44/. 

 

Pani Izabela Agnieszka Piasecka – Radna poinformowała, że wyłącza się z tego głosowania 

/10:22:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja 

/10:22:11/. 

 

Sprawdzanie listy obecności /10:23:00 – 10:23:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /10:23:28/. 

 

Głosowano w sprawie: przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Białymstoku skargi radnego Rady Miejskiej w Augustowie na uchwałę Nr XXXIII/372/2021 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu radnego z powodu naruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z 

prowadzeniem działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy oraz 

udzielenia odpowiedzi na skargę. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr 

XXXV/383/2021 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Białymstoku skargi radnego Rady Miejskiej w Augustowie na uchwałę Nr XXXIII/372/2021 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu radnego z powodu naruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego  

z prowadzeniem działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy oraz 

udzielenia odpowiedzi na skargę została podjęta /10:24:35/. 

/Uchwała Nr XXXV/383/2021 – stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 11h 

Rozpatrzenie projektu chwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Białymstoku skargi radnej Rady Miejskiej w Augustowie na 

uchwałę Nr XXXIII/373/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 kwietnia 2021 r.  

w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej z powodu naruszenia ustawowego 
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zakazu łączenia mandatu radnego z prowadzeniem działalności gospodarczej  

z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy oraz udzielenia odpowiedzi na skargę. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu chwały w sprawie przekazania 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi radnej Rady Miejskiej  

w Augustowie na uchwałę Nr XXXIII/373/2021 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 kwietnia 

2021 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej z powodu naruszenia ustawowego 

zakazu łączenia mandatu radnego z prowadzeniem działalności gospodarczej z wykorzystaniem 

mienia komunalnego gminy oraz udzielenia odpowiedzi na skargę /10:24:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu chwały 

w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi 

radnej Rady Miejskiej w Augustowie na uchwałę Nr XXXIII/373/2021 Rady Miejskiej  

w Augustowie z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej 

z powodu naruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z prowadzeniem 

działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy oraz udzielenia 

odpowiedzi na skargę. Zgłoszeń do dyskusji nie było, więc przystąpiła do sprawdzenia 

kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśniecie przycisku „kworum” w systemie eSesja 

/10:24:48/. 

 

Sprawdzanie listy obecności /10:25:46 – 10:26:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod 

głosowanie /10:26:09/. 

 

Głosowano w sprawie: przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Białymstoku skargi radnej Rady Miejskiej w Augustowie na uchwałę Nr XXXIII/373/2021 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu radnej z powodu naruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego  

z prowadzeniem działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy oraz 

udzielenia odpowiedzi na skargę. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, Marek 

Sznejder, Krystyna Wilczewska 

BRAK GŁOSU (2) 

Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr 

XXXV/384/2021 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  
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w Białymstoku skargi radnej Rady Miejskiej w Augustowie na uchwałę Nr XXXIII/373/2021 

Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu radnej z powodu naruszenia ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego  

z prowadzeniem działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy oraz 

udzielenia odpowiedzi na skargę została podjęta /10:27:54/. 

/Uchwała Nr XXXV/384/2021 – stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 11i 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia apelu w przedmiocie wezwania do 

zaprzestania wycinki starodrzewu i tworzenia zrębów zupełnych na terenie Gminy Miasta 

Augustów. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

apelu w przedmiocie wezwania do zaprzestania wycinki starodrzewu i tworzenia zrębów 

zupełnych na terenie Gminy Miasta Augustów /10:28:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia apelu w przedmiocie wezwania do zaprzestania wycinki starodrzewu i tworzenia 

zrębów zupełnych na terenie Gminy Miasta Augustów. Poprosiła przedstawiciela 

wnioskodawców o przedstawienie projektu uchwały /10:28:18/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna odczytała apel o zaprzestanie wycinki starodrzewu  

i tworzenia zrębów zupełnych na terenie Gminy Miasta Augustów /10:29:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że w tym 

punkcie odbędzie się tak zwana debata długa. Przekazała prowadzenie obrad Pani 

Wiceprzewodniczącej. Rady Miejskiej. Udzieliła głosu Panu Tomaszowi Miklasowi 

/10:32:54/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Tomasz Miklas – Radny /10:33:54/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /10:38:53/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /10:38:57/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /10:39:51/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /10:39:58/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /10:44:56/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /10:45:07/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /10:47:39/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /10:47:47/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /10:49:28/. 
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Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /10:49:30/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /10:49:33/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /10:49:37/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /10:49:41/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /10:49:47/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /10:49:53/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /10:49:58/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /10:50:11/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /10:50:16/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /10:50:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:52:03/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /10:52:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:52:24/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /10:52:34/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /10:53:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie, że 

Pan Radny Tomasz Miklas zabiera głos bez zgody Przewodniczącej /10:53:13/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /10:53:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie, że 

Pan Radny Tomasz Miklas zabiera głos bez zgody Przewodniczącej /10:55:57/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /10:56:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej Poprosiła Pana Radnego 

Tomasza Miklasa o nie przerywanie wypowiedzi innego radnego /10:56:25/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /10:56:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:57:48/. 

 

Pan Adam Sieńko – Radny /10:58:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:58:51/. 
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Pan Marcin Kleczkowski – Radny /10:59:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:04:23/. 

 

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /11:04:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:04:41/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /11:05:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:05:07/. 

 

Pan Tomasz Dobkowski – Radny /11:05:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:09:11/. 

 

Pan Leszek Stanisław Cieślik - - Radny /11:09:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:13:37/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Radna /11:18:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:18:37/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /11:18:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do sprawdzenia 

kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja 

/11:18:52/. 

 

/Sprawdzanie listy obecności /11:19:11 – 11:20:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały /11:20:00/. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia apelu w przedmiocie wezwania do zaprzestania wycinki 

starodrzewu i tworzenia zrębów zupełnych na terenie Gminy Miasta Augustów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, Alicja 

Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 
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NIEOBECNI (2) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała Nr 

XXXV/385/2021 w sprawie przyjęcia apelu w przedmiocie wezwania do zaprzestania wycinki 

starodrzewu i tworzenia zrębów zupełnych na terenie Gminy Miasta Augustów została podjęta 

/11:21:06/. 

/Uchwała Nr XXXV/385/2021 – stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 12. 

Wolne wnioski oraz omówienie interpelacji i zapytań radnych. 

/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego wolnym wnioskom oraz omówieni interpelacji  

i zapytań radnych /11:21:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przejdzie do punktu poświęconego wolnym wnioskom oraz omówieni 

interpelacji i zapytań radnych /11:21:25/. 

 

Pan Piotr Piłasiewicz – Stowarzyszenie Bractwo Bartne /11:22:08/. 

 

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Radna /11:22:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 5 minut przerwy 

/11:23:09/. 

 

/Przerwa /11:23:15 – 11:29:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku 

„kworum” w systemie eSesja /11:29:19/. 

 

Sprawdzanie listy obecności /11:29:44 – 11:30:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 5 minut przerwy  

w obradach /11:30:42/. 

 

/Przerwa /11:30:57 – 11:36:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Przystąpiła do sprawdzenia kworum. Poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku 

„kworum” w systemie eSesja /11:36:48/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /11:37:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:37:26/. 

 

Sprawdzanie listy obecności /11:37:48 – 11:38:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

dysponuje kworum. Udzieliła głosu Panu Zastępcy Burmistrza /11:38:23/. 
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza udzielił odpowiedzi na zapytania  

i interpelacje zadane podczas dzisiejszych obrad /11:38:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:56:07/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /11:56:25/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /11:57:49/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /11:57:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:58:22/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /11:58:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:01:01/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /12:01:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:01:30/. 

 

Pan Mieczysław Szczerbakow – Radny /12:01:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:01:40/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /12:01:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:11:50/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /12:11:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:12:20/. 

 

Pan Tomasz Miklas – Radny /12:12:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:12:31/. 

 

Ad. pkt 13. 

Zamknięcie obrad. 

/Czas zamknięcia obrad /12:12:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła XXXV sesję Rady 

Miejskiej w Augustowie /12:12:54/. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

        Alicja Dobrowolska  
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Przygotował(a): Emilia Putyńska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 
Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 


